

7D6N

JAPAN THEME PARK ADVENTURE



TC: JPN7DJTPA

HIGHLIGHTS :-

OSAKA

- ◇ Universal Studios Japan
- ◇ Osaka Castle Park (Photo-stop)
- ◇ Shinsaibashi

KYOTO

- ◇ Fushimi Inari Shrine
- ◇ Kiyomizu-dera Temple
- ◇ Hanamikoji Street

HAMAMATSU

- ◇ Unagi Pie factory tour
- ◇ Hamamatsu Flower Park

SHIZUOKA

- ◇ Mishima Skywalk
- ◇ Fruit Picking

YOKOHAMA

- ◇ Cup Noodles Museum

TOKYO

- ◇ Ginza / Shinjuku
- ◇ Disneyland

ACCOMMODATIONS :-

- ◇ Sheraton Miyako Hotel Osaka or 4* similar
- ◇ Okura Act City Hotel Hamamatsu or 4* similar
- ◇ Hotel Sunvalley Izunagaoka 🏨 or 4* similar
- ◇ Shinjuku Washington Hotel or 4* similar

MEALS :-

- ◇ 6 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner
- ◇ Tofu Cuisine / Unagi Set / Yakiniku / Shabu Shabu



DAY 1 SINGAPORE ✕ OSAKA

(Meal On Board)

Assemble at Changi International Airport for your flight to Kansai – **Osaka**. Upon Arrive, we will visit the **Osaka Castle for a photo stop** before heading over to **Shinsaibashi** a popular shopping district.

Hotel: **Sheraton Miyako Hotel Osaka or similiar**

DAY 2 UNIVERSAL STUDIO

(Breakfast)

Enjoy an exhilarating day at **Universal Studios**, featuring experiences inspired by popular film franchises like Harry Potter, Jaws, Jurassic Park, Minion Park, and iconic rides such as Hollywood Dream - The Ride (Admission Fee included). ***The coach will be back at the hotel by 19:00. Passengers who plan to stay later should arrange their own way back.**

Hotel: **Sheraton Miyako Hotel Osaka or similiar**

DAY 3 OSAKA - KYOTO - HAMAMATSU

(Breakfast/Lunch : Tofu Cuisine/Dinner : Yakiniku)

Fushimi Inari Taisha Shrine – An important Shinto shrine famous of its thousands of vermilion torii gates

Kiyomizu-dera – A multi-leveled wooden stage Temple offers stunning views from its veranda, a great spot to visit for social media shots.

Unagi Pie Factory - Unique eel-flavored confection that is a symbol of Hamamatsu, visitors can see how Unagi Pie is made, learn the secrets behind its tastiness, and learn about the history of Shunkado, which was founded in 1887. ***Subject to operation day, if closed, we will replace by another attraction.**

Hotel: **Okura Act City Hotel Hamamatsu or similiar**

DAY 4 HAMAMATSU - SHIZUOKA

(Breakfast/Lunch : Unagi Set/Dinner)

Hamamatsu Flower Garden - spans approximately 30,000 square meters and boasts an impressive array of 3,000 different plant species. Revel in the vibrant hues of flowers that bloom throughout the seasons, creating a picturesque landscape for you to enjoy year-round. (Seasonal)

Mishima Skywalk - a breathtaking vantage point offering panoramic views of Mount Fuji and the Suruga Bay. This awe-inspiring location features a colossal suspension bridge, stretching 400 meters in length and standing as Japan's longest pedestrian suspension bridge.

Hotel: **Hotel Sunvalley Izunagaoka 🏨 or similiar**

DAY 5 SHIZUOKA - YOKOHAMA - TOKYO

(Breakfast/Lunch/Dinner : Shabu Shabu)

Fruit Picking – (Seasonal)

Cup Noodles Museum - this engaging museum takes visitors on a journey through the fascinating history of instant ramen noodles. One of the highlights is the My Cup noodles Factory workshop, a popular activity where you can craft your own original cup noodle by experimenting with various soup flavors and toppings.

Ginza - One of the most famous and upmarket shopping, dining, and entertainment districts in Japan. Renowned for its luxury and sophistication, Ginza stands as one of the most expensive real estate areas in the country.

Shinjuku - A bustling hub in Tokyo, blending business, shopping, and entertainment. It represents Tokyo's diversity, featuring modern skyscrapers alongside traditional yakitori stalls, luxury hotels next to manga cafes, and upscale department stores.

Hotel: **Shinjuku Washington Hotel or similiar**

DAY 6 TOKYO DISNEYLAND

(Breakfast)

Tokyo Disneyland, the Kingdom of Dreams and Magic, consists of seven distinct themed lands, each offering fun attractions in line with its theme, as well as a variety of unique shops and restaurants. It captivates visitors with seasonal decorations, lively parades, and the beloved Disney charm. ***The coach will be back at the hotel by 19:00. Passengers who plan to stay later should arrange their own way back.**

Hotel: **Shinjuku Washington Hotel or similiar**

DAY 7 TOKYO ✕ SINGAPORE

(Breakfast)

After breakfast, bid farewell to this beautiful country and transfer to the airport for your flight home to Singapore with unforgettable memories of your truly delightful holiday with **WTS Travel!**

Remark :-

- ☒ The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.
- ☒ Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- ☒ Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control
- ☒ Itinerary is for Travel Period May till Sep'24

Package Excludes :-

- ☒ Service Fees for Local Guide & Driver – JPY 700 per pax per day
- ☒ Service Fees for Tour Leader (if any) – SGD \$2 per pax per day
- ☒ Airport taxes & Fuel surcharges
- ☒ Incidental bill and other personal expenses



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

wa +65 9116 6994

wtstravelsg

wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg

日本大阪东京双主题乐园



TC: JPN7DJTPA

行程亮点:-

大阪

- ◇ 环球影城日本
- ◇ 大阪城公园 (拍照点)
- ◇ 心斋桥

京都

- ◇ 伏见稻荷大社
- ◇ 清水寺
- ◇ 花见小路

滨松

- ◇ 鳗鱼派工厂参观
- ◇ 滨松花卉公园

静冈

- ◇ 三岛天空步道
- ◇ 摘水果

横滨

- ◇ 杯面博物馆

东京

- ◇ 银座 / 新宿
- ◇ 迪士尼乐园

酒店安排:-

- ◇ 大阪都喜来登酒店或4*同等级
- ◇ 滨松大仓Act City酒店或4*同等级
- ◇ 伊豆长冈太阳谷酒店 或4*同等级
- ◇ 东京新宿华盛顿酒店或4*同等级

餐食安排:-

- ◇ 6 早餐 / 3 午餐 / 3 晚餐
- ◇ 汤豆腐 / 烤肉自助 / 鳗鱼料理 / 涮涮锅



第一天 新加坡 ✈️ 大阪

(机上用餐)

在新加坡樟宜国际机场集合，乘坐飞往日本关西大阪的航班。抵达后，我们将参观大阪城，拍照留念，然后前往心斋桥，一个受欢迎的购物区域。

酒店: 大阪都喜来登酒店或同等级

第二天 环球影城

(早餐)

环球影城 - 位于大阪，是一个融合了电影场景、主题游乐设施和娱乐表演的综合性娱乐胜地。日本环球影城以其引人入胜的景点和受欢迎的电影主题而著称，其中包括《哈利·波特的魔法世界》《大白鲨》《侏罗纪公园》和《小黄人》等。游客可以在这里体验刺激的过山车、观赏引人入胜的演出，以及参与有趣的主题活动。

*巴士将于19:00返回酒店。如有乘客希望逗留更久，需自行安排返回酒店的交通。

酒店: 大阪都喜来登酒店或同等级

第三天 大阪 - 京都 - 滨松

(早餐/午餐: 汤豆腐/晚餐: 烤肉自助)

伏见稻荷大社 - 有“千本鸟居”闻名从大社境内后面的稻荷山的后宫一直到奥社，参道全被鸟居所覆盖。通过供奉鸟居可以让心愿“通过”，取其语义，这个信仰由此而生，并且，随着心想事成，供奉的鸟居也越来越多。

清水寺 - 这座寺庙的阳台从一座由13米高的木柱支撑的山脉的侧面伸出。主殿的独特的柏树皮具有独特的臀部形屋顶，位于阳台的后部，里面装有无价女神观音菩萨像。从阳台上可以欣赏到京都西面的美景。(含入场)

鳗鱼派工厂 - 独特的鳗鱼味糕点，是滨松的象征。游客可以看到鳗鱼派的制作过程，了解其美味背后的秘密，以及了解1887年创立的顺嘉堂的历史。

*根据营业日，如果关闭-我们将替换为其他景点。

酒店: 滨松大仓Act City酒店或同等级

第四天 滨松 - 静冈

(早餐/午餐: 鳗鱼料理/ 晚餐)

滨松花卉公园 - 占地广阔，大约30,000平方米，拥有多达3,000种不同的植物物种。这个公园以其丰富多彩的花卉而闻名，四季都能欣赏到不同种类的花朵，营造出一年四季都美丽宜人的风景。

三岛天空步道 - 全长达400米，是日本最长的步行专用吊桥。在这里可以同时看到三个日本之最，分别是日本最长的吊桥，日本最高的山峰富士山和日本最深的海湾骏河湾。当天气晴朗时，还能远眺伊

豆半岛的群山峻岭以及三岛市和沼津市的街市景观。

酒店: 伊豆长冈太阳谷酒店 或同等级

第五天 静冈 - 横滨 - 东京

(早餐/午餐/晚餐: 涮涮锅)

摘水果 - (季节性)

杯面博物馆 - 这个引人入胜的博物馆带领游客穿越即时拉面的迷人历史。其中一个亮点是“杯面工厂”工作坊，您可以在这里尝试各种汤味和配料，制作出自己独特的杯面。

银座 - 日本最著名、高档的购物、餐饮和娱乐区之一。以其豪华和精致而闻名，银座是日本最昂贵的房地产区之一。

新宿 - 新宿 - 东京的一个主要枢纽之一。这是一个集商业、购物和娱乐为一体的区域。它也是东京的微观体现: 有摩天大楼和霓虹灯，同时也有老式木屋中的烤鸡串摊; 豪华酒店和漫画咖啡馆。

酒店: 东京新宿华盛顿酒店或同等级

第六天 东京迪士尼乐园

(早餐)

东京迪士尼乐园 - 梦幻和魔法的王国，包括七个独特的主题区，每个区都提供与其主题相符的有趣景点，以及各种独特的商店和餐馆。它通过季节性装饰、热闹的游行和可爱的迪士尼魅力吸引游客。

*巴士将于19:00返回酒店。如果游客想要逗留更晚，他们将需要自行返回酒店。

酒店: 东京新宿华盛顿酒店或同等级

第七天 东京 ✈️ 新加坡

(早餐)

享用早餐后，与这个美丽的国家告别，前往机场搭乘飞往新加坡的航班，带着对您贵宾旅行度过愉快假期的难忘回忆!

备注:-

公司保留更改旅行行程、交通安排和住宿的权利，因为出现了无法预料的变化、天气条件以及疫苗接种旅行通道规定。

由于公司无法控制的情况，行程可能会有所变动。

如果中文和英文行程有不符之处，请以中文行程为准。

导游全程以中文解说。

指定的行程适用于2024年5月至9月的旅行期间。

行程不包括:-

导游和司机的服务费: 每人每天JPY 700

领队 (如有) 的服务费: 每人每天SGD \$2

机场税和燃油附加费

意外账单和其他个人费用

